

Zenpro

Designed by
Mario Ruiz



INCLASS



Zenpro

Designed by
Mario Ruiz

EN • Designed to blend comfort, sophistication and timeless elegance, the ZENPRO executive armchair is a standout piece in any executive office or boardroom. Crafted using the finest materials and with meticulous attention to detail, ZENPRO has been designed for users who demand the utmost in comfort and style. The ergonomic features ensure optimal support for long hours of sitting, allowing you to focus on your work without any discomfort. Experience an unmatched comfort with its ergonomic features, including a backrest with synchronized movement that can be locked in seven positions, a pneumatic seat height adjustment and the padded aluminum arms. Tailor the armchair to your exact preferences and enjoy a personalized armchair that stylishly enhances your productivity and well-being.

FR • Conçu pour allier confort, sophistication et élégance intemporelle, le fauteuil de direction ZENPRO est une pièce maîtresse dans tout bureau de direction ou salle de réunion. Fabriqué à partir des meilleurs matériaux et avec une attention méticuleuse aux détails, ZENPRO a été conçu pour les utilisateurs qui exigent le maximum de confort et de style. Les caractéristiques ergonomiques assurent un soutien optimal pendant de longues heures en position assise, vous permettant de vous concentrer sur votre travail sans aucune gêne. Faites l'expérience d'un confort inégalé grâce à ses caractéristiques ergonomiques, notamment un dossier à mouvement synchronisé pouvant être verrouillé sur sept positions, un réglage pneumatique de la hauteur du siège et des accoudoirs rembourrés en aluminium. Adaptez le fauteuil à vos préférences et profitez d'une assise personnalisée qui améliore avec style votre productivité et votre bien-être.











OVERVIEW			
VERTICAL STITCHING UPHOLSTERY			
			
Swivel high back armchair with 5 spoke base on casters	Swivel medium back armchair with 5 spoke base on casters	Swivel low back armchair with 5 spoke base on casters	Swivel low back armchair with 4 spoke base
HORIZONTAL STITCHING UPHOLSTERY			
			
Swivel high back armchair with 5 spoke base on casters	Swivel medium back armchair with 5 spoke base on casters	Swivel low back armchair with 5 spoke base on casters	Swivel low back armchair with 4 spoke base

MOVEMENT OPTIONS		ARM FINISHES
		 Black
UPHOLSTERY OPTIONS		 White
		 Polished
Vertical stitching upholstery	Horizontal stitching upholstery	

INCLASS

inclass.es